
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A kezdetek 

 
A lehetőséget minden meglévő 

ügyfelemnek és blog olvasómnak 

felajánlottam, hogy részt vegyen 

ebben a kalandban.  

Három kérdésre kellett válaszolni: 

Milyen stratégiát szeretnél 

automatizálni? 

Fogalmazd meg, hogy miért szeretnél 

velem dolgozni a stratégiádon? 

Miben változtatná meg az életed egy 

automatizált stratégia? 

Nagyon sokan jelentkeztetek erre a 

lehetőségre és én feszült figyelemmel 

olvastam minden egyes választ. 

Itt nem voltak jó és rossz válaszok, azt 

akartam látni, hogy ki az, aki annyira 

eltökélt és motivált, hogy rászánja az 

idejét és energiáját arra, hogy az online 

kereskedőket velem együttműködve 

segítse a fejlődésben. 

Végül megtaláltam ezt a személyt. 

Baumann-Pálinkás Magdolna, a Nagy 

Automatizáló történetét mutatom be. 

 

A Nagy Automatizálás 
esettanulmány 

A Nagy Automatizálás egy hosszú 

folyamat volt. Számos okom volt arra, 

hogy ezt a kalandot megkomponáljam 

Nektek, online tőzsdei kereskedőknek. 

Szerettem volna, ha megismeritek egy 

stratégia automatizálásának teljes 

folyamatát, hogy rávilágítsak a 

megfelelő kommunikáció és a szakmai 

konzultáció fontosságára, és hogy 

bevezesselek benneteket a színfalak 

mögé, ahol eddig csak programozó 

Kíváncsi voltál a részletekre? Most megkapod! 

 
járt. Mindezt játékosan, érdekesen és 

természetesen tanító célzattal.  

A terv egyszerű volt: megkeresni egy 

olyan online kereskedőt, aki nem fél 

megmutatni a stratégiáját a közösség 

épülése érdekében, majd végig 

vezetni a teljes folyamaton. 

És hogy sikerült-e? Mondd meg Te! 

„Egy hihetetlen 

kalandban volt 

részem az elmúlt 

2 hónapban.”  

Magdaleyn – A Nagy 

Automatizálás eredménye 

 

„ Elmondhatom,  

hogy Raduban  

sosem csalódom! 

Köszönöm az 

eddigi 

hozzáállását, a 

szakmai tudását, 

és tanácsait!” 

 
Baumann-Pálinkás 

Magdolna 

Különleges 

esettanulmány egy 

valóra vált álomról 

 
• Magdi, a Nagy 

Automatizáló 

 

• Családanyából online 

kereskedő  

 

• Magdaleyn születése – az 

automatizált stratégia 

 

A Nagy Automatizálás - esettanulmány 

 

 

 



 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Van-e családod, mit lehet 

róluk tudni? 
12 éve élek együtt a férjemmel, 2 

éve házasodtunk össze. 2 kisfiam 

van, a nagyobbik most lett 8 éves, a 

kisebbik pedig 2 éves múlt:  

Zoltán és Olivér. 

 

Hogyan kapcsolódsz ki, 

milyen hobbid van? 
Nagyon szeretek olvasni. 

Építészmérnök szerettem volna 

lenni, nagyon szeretek rajzolni. 

Emellett szeretek varrógéppel varrni. 

Szeretem a kézműves, alkotó 

tevékenységeket. A kreatívkodást 

szeretem. 

 

Először is ismerjük meg egy kicsit Magdit… 

 

Ismerkedés az online tőzsdével 

hozzáadása a hírlevélhez 

 

A nagy találkozás – megismerkedtem Magdival és kedves családjával. 

Baumann-Pálinkás Magdolna 

Honnan jöttél most erre a 

szegedi találkozóra? 
Pilisen élek a családommal 9 éve, 

Szolnoktól 50 km-re. Esztergom 

mellett nőttem fel. Pesten 

dolgozunk a férjemmel. 
 

Mivel foglalkozol, milyen 

munkát végzel az online 

kereskedésen kívül? 
Könyvkiadóban dolgozom 7 éve 

irodavezetőként. Szeretem a 

munkám: „nagyon jó látni, hogy 

hogyan születik egy gondolatból 

egy könyv” 

 

 

 

 

 

Mikor és hogyan találkoztál először az 

online tőzsdével? 
Az első gyermekem születése után, amikor otthon 

voltam, akkor szerettem volna a családi kasszához 

hozzájárulni. Ekkor találkoztam a Forex piaccal. Sajnos 

kevés információm volt. Beregisztráltam egy 

brókercéghez, akik telefonon adtak kevés és hiányos 

felvilágosítást. Nem volt sikeres a kereskedés a kevés 

információ miatt, ezért hamar abbahagytam. 

Ezután a második gyermekem születésekor - amikor 

otthon maradtam – kezdtem el újra az online 

kereskedéssel kapcsolatos ismerkedést. Nem volt 

elég információm és nem szerettem volna elveszíteni 

a kezdő tőkémet, ezért inkább nem kezdtem el 

kereskedni. 

1 éve kezdtem el komolyabban foglalkozni az online 

kereskedéssel. Nem jártam oktatásra, otthon 

tanultam meg mindent, amit tudok. Sokáig csak 

demó számlán gyakoroltam. 
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Jártál bármilyen képzésen 

vagy tanfolyamon a tőzsde 

kapcsán? 

Nem jártam, mindent otthon 

tanultam meg. 

 

Miért tetszik jobban a bináris 

kereskedés? 

A Forexnél nagyon sokat számít, 

hogy ha nyitsz egy pozíciót akkor 

mennyivel mozdul az ár. Viszont a 

bináris kereskedésben hiába csak 

minimálisan tér el az ár a nyitott 

pozíciódtól, már akkor is egy nyertes 

pozíciód van. Könnyebben tudok 

vele kereskedni, mint a Forex-el. 

 

Mennyi időt töltesz egy 

átlagos héten kereskedéssel? 

Napi 2-3 órát tudok kereskedni, mióta 

visszamentem dolgozni.  

 

Ismerkedés az online tőzsdével  

„2-3 órát olvasok, tanulok. Ezt minden nap elvégzem.” 

Ismerkedünk a robotos kereskedéssel… 

Minek a hatására döntötted 

el, hogy szeretnél online 

kereskedni? 
Nagyon érdekes, hogy minden 

hatással van a tőzsdére. Emellett a 

családi kassza növelése érdekében 

kezdtem el az online kereskedésről 

tanulni. 

 

Van olyan személy a 

környezetedben, aki 

foglalkozik online 

kereskedéssel? 
A közvetlen környezetemben nincs, 

viszont az interneten rengeteg 

embert megismertem, akikkel a mai 

napig tartom a kapcsolatot. A 

bátyám kezdett el érdeklődni a 

kereskedés felé, neki segítek. 

 

 

Mennyi időt töltesz egy átlagos héten az 

online kereskedésről való tanulással? 

Ha olyan a piac, akkor nem kereskedek, hanem 2-3 

órát olvasok, tanulok. Ezt minden nap elvégzem. 

Emellett a vonaton napi szinten tanulok. 

 

Honnan szerzed az online kereskedésekkel 

kapcsolatos új ismereteket? (könyvek, 

fórumok, blogok stb.) 

Vettem egy könyvet még 3 éve, de nem nagyon 

olvastam, inkább a digitális világban tájékozódom.  

 

Milyen stratégiával, stratégiákkal 

kereskedsz, és milyen piacon? 

6-7 devizapárt szoktam nézni, többet nem. M1 és M5-

ös chart-okat szoktam napi szinten figyelni. Rengeteg 

stratégiát kipróbáltam, de végül maradtam az első 

stratégiánál, amit le is programoztál. 

 

Van-e éles számlád? Mekkora 

nagyságrendű tőkén kereskedsz és mióta? 
Van éles számlám. Jelenleg centes számlán 

dolgozom, mert itt lehet a legjobban gyakorolni. 

Eleinte nem voltam profitos, és nagyon fájt, ha 

vesztettem. Nem a pénz elvesztését fájlaltam, hanem 

csalódott voltam. Nem az eszemre hallgattam, 
hanem indulatból dolgoztam, ebből jött a veszteség. 

Kellett pár nap, hogy lehiggadjak, ezután sikerült 

visszanyernem a veszteséget. Egyelőre minimálisan, 

de nyereséges vagyok. 
 

3. oldal A Nagy Automatizálás - esettanulmány 

 

 

 

 



 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Olvasod a hírleveleimet és 

követed a facebook 

oldalam? 
Igen, természetesen mindkettőt 

olvasom. 

 

Mit gondolsz az elmúlt 

hónapokban bekövetkezett 

változásokról? 
 Jók a konzultációval kapcsolatos 

módosítások. Nagyon tetszenek a 

nyár óta bekövetkező fejlesztések. 

Találkozás a Radu Metatrader bloggal 

A Nagy Automatizálás 

„Nem hittem el, hogy én lehetek a Nagy Automatizáló.” 

Radu MetaTrader blog – www.radu.hu 

Mikor hallottál, olvastál 

először rólam? 

Nyáron jobban belevetettem 

magam a kereskedésbe. 

Hozzáfogtam a MetaTrader-rel is 

foglalkozni. Amikor belevágtam a 

kereskedésbe, akkor nem ismertem 

a MetaTrader-t. Kerestem ebben a 

témában és az első találat a Radu 

MetaTrader blog volt. Rögtön fel is 

iratkoztam a hírlevélre. 

 

Mit gondoltál és most mit 

gondolsz a blogomról? 
Amikor először olvastam a blogot, 

akkor az egészből nem értettem 

semmit, mert fogalmam sem volt 

erről az egész témáról. Manapság 

már tudom, hogy egy cikk miről szól. 

Minden hírlevelet lelkesen elolvasok. 

 

Mit gondoltál, amikor először megláttad a 

Nagy Automatizálás lehetőségét? 

Azonnal rákattintottam a hírlevélre, elolvastam és 

már jelentkeztem is. Nem sokat gondolkodtam rajta.  

 

Miért gondoltad, hogy jelentkezel erre a 

lehetőségre? 

Amikor olvastam, akkor mentem vissza dolgozni, és 

nagyon frusztrált, hogy nincs annyi időm kereskedni, 

mert a munkával és a családdal foglalkozok. Kevés 

időm volt kereskedni. 

 

Mit szólt a környezeted ahhoz, hogy 

szeretnél ebben részt venni? 

Eleinte nem mondtam el senkinek. Nem hittem el, 

hogy én lehetek a Nagy Automatizáló. Amikor 

felhívtál telefonon, hogy engem választottál ki, akkor 

mondtam el a családomnak. A párom nagyon 

büszke rám, folyamatosan támogat a 

kereskedésben. 
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Nagyon hasznos volt számomra ez a 

program és fizettem is volna érte, 

mert annyira elégedett vagyok. 

 

Változott a véleményed 

rólam, mióta megismertél? 
Még pozitívabb lett rólad a 

véleményem, mióta megismertelek. 

 

A Nagy Automatizálás 

 

Elkészült Magdaleyn… 

„Ezt a robotot erős trend esetén is lehet használni…” 

Egy csodás kaland kezdete… 

Mit éreztél, amikor jeleztem, 

hogy a Te stratégiádat 

választottam ki? 

A vonaton ültem és nem hittem el, 

hogy Te hívsz. Folyamatosan 

mosolyogtam. Hívtam a családom 

és azonnal elmeséltem nekik. 

Majdnem kiugrottam a bőrömből 

örömömben. 

 

Mit gondolsz a velem való 

együttműködésről és a 

konzultációinkról? 
Nagyon jól éreztem magam az 

összes beszélgetésen. Azt 

gondolom, hogy már az első 

beszélgetés alatt megtalálták a 

közös hangot. A szakmai tudásod 

kiváló és nem jutottam volna el 

idáig, ahol most vagyok, ha Te nem 

vagy.  

Mennyire volt konkrét elképzelésed a 

stratégiádról, amikor megkerestél? 

Egy alap elképzelésem volt, amit mindig tovább 

fejlesztettem fejben. Teljesen konkrét elképzelésem 

volt, de Te adtál segítséget, hogy hogyan lehetne a 

stratégiát fejleszteni. 

 

Változott ez az elképzelés a 

beszélgetéseink során? Ha igen, hogyan? 
Változott az elképzelésem, egyszerűsítettük, amitől 

még jobb lett. 

 

Mi a megvalósult stratégia alapja?  

Mi a beszállási jel? 

Két indikátor együttes állása jelzi a belépési pontot. Ez 

a két indikátor az RSI és a Stohastic. Ha mindkettő a 

megfelelő helyen áll, akkor jelzi, hogy van egy 

belépési pont. Amikor jelez, akkor nem lépek be 

azonnal, hanem elkezdem figyelni a piacot (1-5 

percig), majd belépek a megfelelő időre. Én az M1-

es és az M5-ös chartokat szoktam figyelni az időhiány 

miatt. A félautomata rendszer sokkal jobban tetszik, 

mintha teljesen automata lenne, mert a piac azonnal 

változhat. Bizonyos helyzetekben a robotot kézzel 

megállíthatod, hogy ne lépjen be, amikor úgy ítéled 

meg. Ezt a robotot erős trend esetén is lehet 

használni, mivel kézzel beállíthatod, milyen 

trendirányban jelezzen. 
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Hogy látod, képes egy robot 

teljesen önállóan hosszú időn 

keresztül profitos eredményt 

hozni? 

Nem, mindenképpen ott kell, hogy 

legyen az ember is a háttérben. 

 

Ha nem, akkor miért 

gondolod ezt? 
A robotnak nincs annyi 

tapasztalata, hogy úgy lássa a 

chartot, ahogy az ember. 

 

Mennyire aktívan kell 

felügyelned, beavatkoznod a 

robot működésébe? 
Nem minden egyes alkalommal, de 

kb. 60%-ban beavatkozom. 

„Tudom, hogy a robot jelezni fog, így nyugodtan csinálhatok mást, 

foglalkozhatok a gyerekekkel, a családommal.” 

„Te adtál segítséget, hogy hogyan 

lehetne a stratégiát fejleszteni” 

Mi a kiszállási jel? 
Kézzel szeretem irányítani. Amikor 

elkezd más irányba mozdulni az ár, 

mint ahogy vártam tőle, akkor 

kiszállok. Ez egy érzelem alapú 

döntés, de nem kapkodom el, 

hanem megfigyelem a mozgást és 

az alapján döntök. 

 

Milyen money management 

szabályok vannak? 
A számlának csak a minimális 

százalékát használom fel. 1-3%-ot 

preferálom leginkább. Ebben a 

programban a money 

management az 1%-os-x %-os 

kockázatszámítás, valamint a napi 

veszteségek beállítása (napon belüli 

veszteségek kezelése és napon 

belüli pozíciók kezelése – hány 

pozíció nyílhat, függetlenül attól, 

hogy a kimenetelük milyen).  

Hogyan használod a robotot éles 

környezetben? 
Minden alkalommal, amikor elkezdek kereskedni, 

minden egyes chartot, amit használok mindig 

megvizsgálok és annak megfelelően állítom be a 

robotot. Minden charton más beállítást használok. 

Nem egy teljes napig használom ugyanazt a 

beállítást, van, amikor délelőtt egy módon, délután 

pedig máshogy. Minden kereskedés előtt elemzem a 

piacot. Szignál érkezésekor néhány percig elemzem 

az adatokat és az alapján szállok be. 

 

Több vagy kevesebb időt töltesz a robottal 

kapcsolatos munkával naponta? 
Időben hozzávetőlegesen ugyanannyit kereskedek, 

viszont nem kell ott ülnöm a gép előtt és figyelnem a 

chartot. Teszem a dolgom, bekapcsolom a gépet és 

ha jön a jelzés akkor leülök a géphez 5-10 percre és 

eldöntöm, hogy belépek, vagy nem. Majd teszem 

tovább a dolgom. Tudom, hogy a robot jelezni fog, 

így nyugodtan csinálhatok mást, foglalkozhatok a 

gyerekekkel, a családommal. 
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Mi a legnehezebb számodra 

a robottal történő kereskedés 

során? 

Nem bízok teljes mértékben a 

robotban, ami nem a robot hibája, 

csak a be- és kiszállási pontokat 

szeretem én magam meghatározni 

néhány esetben. 

 

Mi a legnagyobb előny 

számodra a robottal történő 

kereskedés során? 
A kereskedési irányválasztó gomb. 

Van valami tanácsod, üzeneted 

azoknak, akik stratégiájukat 

robotizálni szeretnék? 

„tanulni mindig lehet és mindig van mit” 
Baumann-Pálinkás Magdolna 

„nem jutottam volna el idáig, ahol most 

vagyok, ha Te nem vagy” 

Milyen eredményt értél el a 

robottal az átadás óta? 
A robottal pluszos eredményeket 

értem el. 80%-os megfelelő belépési 

arány.  

 

Visszateszttel foglalkozol? 
Eddig nem foglalkoztam 

visszateszteléssel.  

 

Mi a kedvenc funkciód az 

összes közül? 
Szeretem, hogy be tudom állítani, 

hogy milyen irányba kereskedjek. 

Emellett a hangjelzés is nagyon 

fontos nekem, hogy a kereskedés 

mellett tudjak mással is foglalkozni. 

 

 

 

 

 

Mindenképpen érdemes egy stratégiát 

automatizálni, de semmiképpen nem ajánlom, hogy 

a robotot 100%-osan automatán használják. Fontos a 

kitartás, az elszántság és hogy tanuljunk, tanuljunk, 

tanuljunk. Ne csináljuk azt, hogy elértünk valamit és 

abbahagyjuk a tanulást, mert tanulni mindig lehet és 

mindig van mit. 
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